
Mamíí  E! E!  
aneb co si povídají děti s rodiči na dětských hřištích a pan Kaláb z druhé strany zaslechl 

„Mamíí E! E!“  všichni dobře známe a víme, jak rychle je potřeba jednat. A hle co s tím, přestože jsme 

na nejlepším dětském hřišti v Roztokách (tedy podle konstatování naštěstí již odejité vedoucí ŽP), tak 

nenalézáme řešení. Jen mne napadá, venku je koš, tak co přímo do něj, nebo do rohu oplocení, kde je 

již pěkně vzrostlá tráva a tu vidím úžasný nápad jedné maminky, která vysype nákup na lavičku a běží 

za chlapečkem s igelitkou pod zadečkem, zauzluje a šup do koše. Pak že to nejde!!! U těch malých 

hovínek se to snese, ale ouha přijde to i na maminku či na stokilového tatínka?  A přemluvte ratolest, 

že teď po půlhodince musíte odejít z hřiště domů, protože do rohu snad Vy ne!  Tak a řešte!!! 

Tak takto to i viděl jeden tatínek s maminkou a přišli s nápadem, jak by i u nás mohlo vzniknout 

dětské hřiště, které neodpovídá roztockým kritériím na „skvělé hřiště“, ale které odpovídá evropským 

či alespoň těm pražským (viz. Gutovka a další). Proto vznikla studie zkultivování dětského hřiště 

„Revitalizace dětského hřiště a realizace multifunkčního komplexu“.  Jde nepochybně o moderní 

projekt, jak naložit koncepčně s prostorem neb jakási druhá fáze původní investice města, kterou 

zainvestuje soukromý subjekt, ale kde bude mít město v souvislosti se smlouvou vliv na další provoz. 

Jedním z těchto bodů je i zlými jazyky překroucené vybírání vstupného. Vstup do areálu dětského 

hřiště je uvažován samotným investorem samozřejmě zdarma!!!  

Co se ve městě povídá o studii je jak z Harryho Pottera.  Fakta jsou ale taková, že tato studie byla 

logicky předložena Městské radě přes podatelnu a dál pokračovala do komisí a dále pokračuje, až 

tam, kde ji chce mít pan Kaláb, samozřejmě k širší diskusi. Nikdo z nás zde nechce realizovat něco, 

s čím by občané ve většině nesouhlasili. Už i proto, aby nedocházelo ke spekulacím cui bono (jak 

uvádí pan Kaláb) – tedy komu je tento projekt ku prospěchu. Můžu na tuto spekulaci jasně 

odpovědět:  Nám rodičům s dětmi a ostatním občanům, kteří mají rádi příjemné, čisté a 

kultivované prostředí. Je přeci v zájmu nás všech, abychom měli kulturní vybavení pro volný čas, pro 

vyžití našich dětí a i my rodiče našli v té blízkosti útočiště pro náš odpočinek. Nápad investora je 

v tuto chvíli předložen ve formě studie pro veřejnou diskusi a rádi vám jej představíme v příštím čísle 

Odrazu a je posléze samozřejmě jen na nás a na Městě, aby připomínky a veškeré obavy, které uvádí 

pan Kaláb a nejen on, zapracovala dále do projektu a do kvalitní a vše řešící nájemní smlouvy. Čtete 

dobře „nájemní smlouvy“, nejde o odkoupení městských pozemků, jde o pronájem a stavby, které 

nemají trvalý charakter. Pro město by tento projekt měl několik výhod a pojďme těchto výhod využít. 

Mezi jinými, investor by měl zajistit veškerou údržbu, která mimo jiné je dosti finančně náročná, měl 

by dle provozního řádu zajistit otevření a uzavření objektu po desáté hodině, tak jak to dnes 

nefunguje a občané jsou obtěžováni hlukem z ramp po desáté v noci. Je i na nás abychom navrhli, co 

bychom rádi na tom místě ještě měli.  

A jen na konec, a to všeobecně, naprosto souhlasím s výzvou pana Kalába v jeho článku z minulého 

Odrazu „Co se ve městě povídá“,  kde v  poslední větě uvádí:   . . . a hlavně bych vyzval Vás 

spoluobčany, abyste projevili zájem a nenechali svou nečinností dopustit něco, na co bychom 

v budoucnu mohli už jen nadávat. 

Místostarosta René Šefr 


